



Η χθεσινή συνάντηση του πρωθυπουργού με τους «επιστημονικούς» φορείς, έγινε σε συναινετικό κλίμα, την ώρα που το κυβερνητικό έκτρωμα εξαφανίζει τα 2/3 του εισοδήματος των αυτοαπασχολούμενων (από ασφαλιστικές εισφορές και φόρους).

Η κυβέρνηση συνεχίζει να θολώνει τα νερά και εξακολουθεί να κοροϊδεύει εκατοντάδες χιλιάδες αυτοαπασχολούμενους και εργαζόμενους με μπλοκάκια.

Ας δούμε ποιες είναι οι «βελτιωμένες» προτάσεις σύμφωνα με το κυβερνητικό non paper και τι σημαίνουν με απλά μαθηματικά

Η Κυβέρνηση λέει:

Για την πρώτη πενταετία άσκησης επαγγέλματος: Υπολογισμός των εισφορών στο 80% του μισθού του ανειδίκευτου εργάτη, δηλαδή στα 468 €, αντί για τα 586 €.

Σύμφωνα με το νομοσχέδιο Κατρούγκαλου τα 586 € (μισθός του ανειδίκευτου εργάτη) αφορούν το κατώτερο ασφαλιστέο εισόδημα για τον υπολογισμό της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς. Από κει και πάνω οι εισφορές υπολογίζονται σύμφωνα με το πραγματικό εισόδημα.

Επομένως τα 468 € είναι η βάση υπολογισμού των εισφορών για τους ανέργους κατά την πρώτη πενταετία και όχι για όλους, όπως αφήνει να εννοηθεί η κυβέρνηση και τα ΜΜΕ.

Η Κυβέρνηση λέει:

Για τα δύο πρώτα χρόνια άσκησης επαγγέλματος: Εισφορά στο 14% αντί για 20%.

Επομένως το σύνολο των εισφορών διαμορφώνεται:

Κύρια σύνταξη 14%

Υγεία 6,95%

Επικουρική 7,5%

Εφάπαξ 4%

Σύνολο **32,45%** + 120 € υπέρ ΟΑΕΔ

Παραδείγματα εισφορών για νέους επιστήμονες κατά τα δύο πρώτα έτη άσκησης επαγγέλματος:

Εισφορές ανέργου και αυτοαπασχολούμενου με εισόδημα έως 5616 € (σήμερα 2071€ για μηχανικό 2ετίας)

$$468 \cdot 12 \cdot 32,45\% + 120 = 1942\text{€}$$

Εισφορές για εισόδημα 7000€

$$7000 \cdot 32,45\% + 120 = 2392\text{€}$$

Εισφορές για εισόδημα 10000€

$$10000 \cdot 32,45\% + 120 = 3365\text{€}$$

Εισφορές για 12000€

$$12000 \cdot 32,45\% + 120 = 4014\text{€ (από 2071€ που πληρώνει μηχανικός 2ετίας)}$$

Η Κυβέρνηση λέει:

Για τα επόμενα τρία χρόνια άσκησης επαγγέλματος: Εισφορά στο 17%, αντί για 20%

Επομένως το σύνολο των εισφορών διαμορφώνεται:

Κύρια σύνταξη 17%
Υγεία 6,95%
Επικουρική 7,5%
Εφάπαξ 4%
Σύνολο **35,45%** +120 € υπέρ ΟΑΕΔ

Παραδείγματα εισφορών για νέους επιστήμονες κατά τα επόμενα τρία πρώτα έτη άσκησης επαγγέλματος:

Εισφορές ανέργου και αυτοαπασχολούμενου με εισόδημα έως 5616 € (σήμερα 2071€ για μηχανικό 3ετίας)

$$468 \cdot 12 \cdot 35,45\% + 120 = 2111\text{€}$$

Εισφορές για εισόδημα 7000€
 $7000 \cdot 35,45\% + 120 = 2602\text{€}$

Εισφορές για εισόδημα 10000€
 $10000 \cdot 35,45\% + 120 = 3665\text{€}$

Εισφορές για εισόδημα 12000€
 $12000 \cdot 35,45\% + 120 = 4374\text{€}$

Εισφορές για εισόδημα 15000€
 $15000 \cdot 35,45\% + 120 = 5888\text{€}$

Η Κυβέρνηση λέει:

Απαλλαγή από υποχρέωση καταβολής ασφαλιστικών εισφορών για όσους βρίσκονται σε αναστολή άσκησης επαγγέλματος.

Αυτό ισχύει και σήμερα. Οι νέες υπέρογκες ασφαλιστικές εισφορές που προβλέπει το σχέδιο νόμου της κυβέρνησης θα οδηγήσουν εκτός επαγγέλματος και εκτός ασφάλισης και περίθαλψης την συντριπτική πλειοψηφία των αυτοαπασχολούμενων.

Η Κυβέρνηση, (όπως κάθε προηγούμενη κυβέρνηση) λέει:

Οικονομική ενίσχυση ανέργων, μέσω ειδικού λογαριασμού που διαχειρίζεται ο ΟΑΕΔ.

Το λένε χρόνια όλες οι κυβερνήσεις! Τα όποια σχέδια νόμου έχουν έρθει στο φως έμειναν στα συρτάρια και προέβλεπαν ένα πενιχρό επίδομα για τους άπορους. Παρόλα αυτά οι αυτοαπασχολούμενοι εδώ και τέσσερα χρόνια είναι υποχρεωμένοι να πληρώνουν επιπλέον χαράτσια υπέρ ΟΑΕΔ, για κάποιο ανύπαρκτο επίδομα ανεργίας.

Η Κυβέρνηση δεν λέει:

Για τους άνεργους άνω πενταετίας παραμένει ετήσια εισφορά 2820€ !

Ο άνεργος (με μηδενικό εισόδημα), πληρώνει το εξωφρενικό ποσό των 3474,17 € ετησίως εισφορές + φόρο !

Η Κυβέρνηση λέει:

Οι εργαζόμενοι με «μπλοκάκι θα πληρώνουν εισφορά 6% αντί για 20%. Το υπόλοιπο της εισφοράς θα καταβάλλεται από τον εργοδότη.

Επομένως το σύνολο των εισφορών διαμορφώνεται:

Κύρια σύνταξη 6%
Υγεία 6,95%
Επικουρική 7,5%
Εφάπαξ 4%
Σύνολο **24,45%**

Όσο για το 14% που θα ισχυρίζεται η κυβέρνηση ότι θα πληρώσουν οι εργοδότες γελάνε και τα πλακάκια!

Ας δούμε τι λέει η εργοδοσία για το ποιος θα πληρώσει για τα μπλοκάκια.

Όπως επισημαίνει σε [ανακοίνωσή της](#) μια εκ των εργοδοτικών οργανώσεων του τεχνικού κλάδου (ΣΕΓΜ):

" είναι αδύνατον να καλυφθεί από τις επιχειρήσεις, ιδίως στην τρέχουσα περίοδο που ο κλάδος των μελετητικών-συμβουλευτικών επιχειρήσεων έχει υπεισέλθει σε υπερκρίσιμη κατάσταση ως προς τη βιωσιμότητά του..."

Η ανακοίνωση των εργοδοτών είναι χαρακτηριστική για το πώς αντιλαμβάνεται το κράτος και η εργοδοσία τους υπαλλήλους τους (που απασχολούνται με μπλοκάκι). Κάνει λόγο για *"...στελέχη των εταιρειών, που παρέχουν τις υπηρεσίες τους με συμβάσεις έργου, ως ελεύθεροι επαγγελματίες επιστήμονες..."*

Με αυτούς τους όρους συγκαλύπτονται οι σχέσεις πραγματικής μισθωτής εργασίας (πχ σταθερός μηνιαίος μισθός σε έναν εργοδότη, ωράριο, έλεγχος της εργασίας), στους πιο έντονα εκμεταλλευόμενους από κράτος και εργοδότες εργαζόμενους, που στερούνται στοιχειώδη εργασιακά και ασφαλιστικά δικαιώματα.

Και ενώ οι εργοδότες προειδοποιούν ότι κανένα επιπλέον κόστος δεν αναλαμβάνουν για τους εργαζόμενους με μπλοκάκι, η κυβέρνηση συνεχίζει τον εμπαιγμό, αντί να καταργήσει το άθλιο αυτό καθεστώς.

Ας εξηγήσει η κυβέρνηση πώς φαντάζεται ότι οι εργοδότες θα πληρώσουν το 14% για τα μπλοκάκια. Μήπως με μειώσεις μισθών των υπαλλήλων τους;

Η Κυβέρνηση λέει:

Για εισόδημα έως 12.000, οι εισφορές είναι ήδη χαμηλότερες σε σχέση με ότι ισχύει σήμερα.

Ας δούμε μερικά ακόμα παραδείγματα υπολογισμού εισφορών με βάση το κυβερνητικό έκτρωμα

Για εισόδημα 12000 € εισφορές 4734 €

Για εισόδημα 15000 € εισφορές 5888 €

Για εισόδημα 20000 € εισφορές 7810 €

Για εισόδημα 25000 € εισφορές 9733 €

Για εισόδημα 30000 € εισφορές 11655 €

[Οι σημερινές εισφορές (πχ για μηχανικούς) είναι:

2071 € για ασφαλισμένους κάτω 3ετίας

4100 € για ασφαλισμένους πριν το 93

4541 € για ασφαλισμένους μετά το 93 έως 35 χρονών -κάτω 10ετίας

5000 ή 6000 € για ασφαλισμένους μετά το 93 άνω των 35 χρονών- άνω 10ετίας]

Κ.Σ.